
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 21. februar 2019

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AR

Hvad er ministerens forklaring på, at Landbrugsstyrelsen ikke har udbetalt sammenlagt

289 millioner kr. til landmænd, der ønsker at gøre deres produktion mere miljø- og dyre-

venlig, og som har fået tilsagn om støttekronerne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Rabjerg Madsen (S), Øjvind Vilsholm (EL),

Ida Auken (RV), Trine Torp (SF) og Christian Poll (ALT).

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
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